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Europese eCard voor studenten  -  Stand van zaken project

Het uitwisselingsprogramma Erasmus+ van de Europese Commissie is er in geslaagd om 
zijn bereik in de laatste jaren aanzienlijk uit te breiden. Met 1,8 miljoen Europese 
mobiliteitsstudenten en 240.000 deelnemende organisaties in de laatste drie jaar kunnen 
we spreken van positieve cijfers.  

Om de mobiliteit van uitwisselingsstudenten verder te ondersteunen, wil de Europese 
Commissie weldra het project rond de Europese eCard lanceren. Dit project kadert in de 
strategie om de informatie-uitwisseling tussen  instellingen voor hoger onderwijs te 
optimaliseren, de administratieve lasten terug te dringen, de identificatie van 
mobiliteitsstudenten te vergemakkelijken en een eenvoudigere toegang tot faciliteiten in 
het gastland te verwezenlijken. 

1. Kan de minister haar visie meegeven rond dit project? Zal dit initiatief volgens haar 
de mobiliteit van studenten verder kunnen versterken? Welke voordelen zouden 
zowel Vlaamse als buitenlandse studenten hiervan kunnen ondervinden? Welke baten 
zijn er voor de instellingen?

2. Heeft de minister zicht wanneer en hoe de uitrol van de eCard in Vlaanderen en 
Brussel zal gebeuren? Zo ja, op welke manier en welke instanties zullen hierbij een 
rol spelen? Op welke wijze zal de minister en haar administratie in dit initiatief 
worden betrokken?
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1. Een Europese eCard kan een middel zijn om de gegevensuitwisseling te bevorderen 
en zo de planlast bij internationalisering verder terug te dringen. De implementatie 
van dit Europese project is echter niet vanzelfsprekend. Er is nog veel onduidelijkheid 
over de concrete realisatie, maar er kan aangenomen worden dat aanpassingen nodig 
zullen zijn aan bestaande datasystemen van de betrokken instellingen. Er zullen 
koppelingen met bestaande databanken moeten worden gelegd of nieuwe modules 
moeten worden gecreëerd. Momenteel zijn er ongeveer 2.000 verschillende 
datasystemen voor het beheren van mobiliteitsdata in gebruik binnen Europa. Ook de 
bescherming van persoonsgegevens vormt een aandachtspunt. 

2. Momenteel wordt de Europese eCard op verschillende fora voorgesteld waar 
Vlaanderen vertegenwoordigd is: de Bologna Follow Up Group, DG Hoger Onderwijs, 
werkgroepen van de Europese commissie, studiedagen, … Het doel is om het project 
kenbaar te maken en van gedachten te wisselen over het succesvol faciliteren van dit 
initiatief. Op basis van de verzamelde informatie zal dit project op Europees niveau 
verder uitgewerkt en uitgetest worden, zodat er meer concrete informatie naar de 
lidstaten kan komen. De Europese eCard wordt momenteel, tijdens het eerste 
semester van 2018, in pilootfase getest op Europees niveau binnen de projectpartners. 
Bijkomende tests zullen plaatsvinden in de tweede helft van 2018 en 2019. Vanaf 2019 
zal ook de link gelegd worden met eIDAS (electronic identification and trust services 
for electronic transactions in the internal market) in verband met authenticatie van de 
student en rechten van de student. Het is de bedoeling de Europese eCard volledig uit 
te rollen vanaf 2021 voor alle hogeronderwijsinstellingen die zullen deelnemen aan de 
opvolger van het huidige Erasmus+ programma. Hiervoor zal medewerking van de 
nationale overheden noodzakelijk zijn en uiteraard ook van de 
hogeronderwijsinstellingen.


